

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 7 OGOS 2014 (KHAMIS)**

Bil	Tajuk	Akhbar
1	Fuji Xerox sasar tingkat 30 peratus perolehan	Utusan Malaysia
2	150 mayat sempurna selesai dibedah siasat	Berita Harian
3	Tauke jual produk kesihatan beracun	Harian Metro
4	MH17: Belum ada mayat rakyat Malaysia dikenal pasti	Utusan Malaysia
5	Water rationing D-Day today	The Sun
6	Komited pastikan bekalan air cukup	Sinar Harian
7	Local contributor to haze	The Sun
8	DOE says visibility issues due to humidity, not haze	The Malay Mail
9	Gempa bumi kuat landa laut Banda, Indonesia	Bernamea.com
11	Angin kencang barat daya dijangka berterusan sehingga sabtu ini	Bernamea.com
12	Dzulkifli sandang Kursi Mohd Yassin Muhammad USIM	Berita Harian
13	USIM lantik Tan Sri Dzulkifli Abdul Razak penyandang kursi kepimpinan islam	Bernamea.com

**KERATAN AKHBAR
UTUSAN MALAYSIA (BUSINESS) : MUKA SURAT 18
TARIKH : 7 OGOS 2014 (KHAMIS)**



ABU Bakar Mohamad Diah (tiga kiri) bersama Yoshio Hanada (tiga kanan) melakukan gimik Pelancaran Fuji Xerox Versant 2100 di Kuala Lumpur, semalam. - UTUSAN/IRWAN MAJID

Fuji Xerox sasar tingkat 30 peratus perolehan

Oleh **NUR HANANI AZMAN**
ekonomi@utusan.com.my

KUALA LUMPUR 6 Ogos - Fuji Xerox Asia Pacific Pte. Ltd. (Fuji Xerox), menyasarkan peningkatan perolehan sebanyak 30 hingga 40 peratus pada tahun ini daripada RM400 juta yang dicapai tahun lalu.

Pengurus Besar Strategi Perancangan dan Pemasaran Fuji Xerox, S. Thevendran berkata, peningkatan itu bakal disumbangkan oleh penjualan produk baharu yang dilancarkan, mesin pencetak digital warna penuh Versant 2100 Press.

Katanya, jualan produk tersebut bakal menyumbang sebanyak

10 peratus kepada jumlah perolehan bagi tahun 2014.

"Kami yakin model baharu ini akan mendapat sambutan baik daripada pasaran pencetak profesional terutamanya dalam kalangan syarikat penerbitan,"

"Sehubungan itu, Fuji Xerox menjangkakan mesin pencetak Versant 2100 Press ini boleh terjual kira-kira 20 unit dalam tempoh setahun," katanya pada sidang akhbar selepas majlis pelancarannya di sini hari ini.

Majlis tersebut dilancarkan oleh Timbalan Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI), Datuk Dr. Abu Bakar Mohamad Diah. Turut hadir, Presiden Fuji Xerox (Malay-

sia), Yoshio Hanada.

Versant 2100 Press dijual dengan harga bermula daripada RM500,000 sehingga RM700,000 seunit dan mampu mencetak sehingga 100 helai kertas seminit.

Model baharu berkenaan memperkukuhkan portfolio pencetak warna pengeluaran Fuji Xerox dengan platform teknologi baharu dihasilkan pakar komunikasi grafik dalam percetakan komersial, cetakan cepat dan segmen dalaman.

Fuji Xerox sentiasa komited dalam membangunkan penyelesaian percetakan lebih pintar dalam membantu pengguna memaksimumkan produktiviti di samping menjimatkan kos.

150 mayat sempurna selesai dibedah siasat

Putrajaya: Pasukan Pengecaman Mangsa Bencana (DVI) di Kem Tentera Hilversum, Belanda, sudah menjalankan bedah siasat terhadap 150 mayat sempurna dan 300 anggota pelbagai badan mangsa nahas pesawat MH17 sehingga kelmarin.

Menteri Kesihatan, Datuk Seri Dr S Subramaniam, berkata daripada 226 keranda yang selesai dibuka ada 600 bahagian dan pemeriksaan telah dibuat ke atas 450 bahagian iaitu 150 ialah mayat sempurna, manakala 300 pula anggota pelbagai badan tidak sempurna.

Subramaniam yang memaklumkan perkara itu semalam, berkata satu keranda yang baru tiba di Hilversum, Isnin lalu, kini sedang dalam proses bedah siasat.

"Jangkaannya dalam seminggu dua ini semua pemeriksaan (bedah siasat) siap dijalankan, selepas itu proses mengenal pasti (pemadanan) akan dijalankan daripada keputusan DNA yang kita hantar daripada ahli keluarga terdekat," katanya pada sidang media sebelum mempengerusikan mesyuarat pasca Kabinet kementerianya di sini, semalam.

Beliau berkata, proses mengenal pasti mangsa mayat pula dijangka siap selewat-lewatnya dalam tiga minggu lagi.

"Ketika ini, pasukan DVI Malaysia bersama Pasukan DVI antarabangsa berada dalam fasa pemadanan data ante mortem (pemeriksaan tanda luaran berdasarkan pakaian, rantai atau cincin, tanda lahir dan tatu) dan hasil bedah siasat bagi tujuan pengesahan identiti mangsa secara positif," katanya.

24 kakitangan pasukan DVI Pasukan DVI Malaysia mem-babitkan 24 kakitangan Kementerian Kesihatan, Kementerian Pertahanan, Polis Diraja Malaysia (PDRM) dan **Jabatan Kimia**.

"Dalam tempoh dua atau tiga minggu lagi mungkin se-

mua 600 mayat dan anggota pelbagai badan yang sudah dikenal pasti dapat disahkan identitinya dan kemudian keputusan akan dibuat berhubung urusan membawa pulang jenazah.

"Mungkin ada mayat atau anggota badan dapat dikenal pasti awal, ada yang mungkin mengambil masa dan ada juga mangsa yang mungkin tidak ditemui langsung mayat, anggota badan atau cebisannya... kita tidak akan tahu sehingga semua proses selesai," katanya.

Lima pasukan berbeza terbabit dalam proses pengumpulan, pengecaman, bedah siasat, pemadanan dan pengesahan identiti mangsa nahas MH17. Tugas pasukan Malaysia adalah terhad khusus kepada proses bedah siasat.

Tauke jual produk kesihatan beracun

Kuala Lumpur: Seorang saudagar ubat dijatuhi hukuman penjara lima hari dan denda RM88,000 oleh Mahkamah Majistret di sini kelmarin selepas didapati bersalah atas 44 memiliki dan menjual produk kesihatan mengandungi racun berjadual.

Solikan Juri, 44, yang juga pemilik syarikat jualan ubat-ubatan itu ditahan pada 17 April tahun lalu selepas Bahagian Penguat Kuasa Farmasi Kuala Lumpur (CPFKL) membuat serbuan di premisnya di Jalan Raja Bot, Chow Kit.

Menurut pegawai pendakwa CPFKL, pihaknya sebelum ini membuat serbuan selepas menerima aduan awam berhubung kesan negatif penggunaan ubat yang dibeli dari kedai suspek.

"Majistret menjatuhkan hukuman penjara lima hari dan denda RM2,000 atas setiap pertuduhan. Bagaimanapun bagi hukuman penjara itu mahkamah memerintahkan ia berjalan serentak," katanya.

Katanya, ketika serbuan dijalankan, suspek akur

apabila diminta membawa ke stor simpanannya untuk pemeriksaan lanjut.

"Pemeriksaan di dalam stor berkenaan menemui pelbagai jenis ubatan yang disyaki mengandungi racun berjadual berikutan ia tidak berdaftar dengan Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM).

"Siasatan lanjut mendapati sampel yang dihantar untuk ujian makmal bagi mendapatkan kelulusan berbeza dengan ubat yang dijual jelas menunjukkan suspek mungkin mencampurkan racun bagi mendapatkan kesan yang mujarab," katanya.

Katanya, semua ubatan yang dirampas dihantar ke makmal Jabatan Kimia, KKM untuk mengenalpasti kandungannya dan ia disahkan mengandungi racun berjadual dan antara produk itu termasuk ubat seks dan minuman pelangsing badan.

Katanya, tertuduh ditahan mengikut Seksyen 13 (a) Akta Racun 1952 dan Peraturan 7 (1) (a) Peraturan-peraturan Kawalan Dadah dan Kosmetik 1984.

